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 مجوز برای مشاغل پر تردد در هسته مرکزی شهر اهر برای کاهش بار ترافیکی داده نمی
شود

فرماندار شهرستان اهر گفت: مجوز برای مشاغل پر تردد در هسته مرکزی شهر اهر برای کاهش بار ترافیکی داده نمی

شود.

صادق احمدی در جلسه شورای ترافیک شهرستان اهر گفت: متأسفانه به علت وجود مشاغل مختلف از جمله مطب پزشکان، بانک ها، داروخانه ها، مدارس غیر انتفاعی، اصناف

خدمات رسان و فروشگاه ها در هسته مرکزی شهر اهر شاهد بار ترافیکی زیاد با ورود وسایط نقلیه هستیم که لازم است از این به بعد برای مشاغلی که مراجعه کنندگان بیشتری

دارند، ادارات ذیربط برای اینگونه مشاغل که قصد راه اندازی در هسته مرکزی شهر را دارند خودداری کنند.

وی با تأکید بر احداث پارک ترافیک کودک در شهرستان اهر افزود: اگر بخواهیم رانندگی مناسب و سالم تبدیل به یک فرهنگ شود لازم است این کار از کودکی شروع شود که

احداث پارک ترافیک می تواند نقش بسزایی در آموزش رانندگی مناسب برای کودکان داشته باشد.

 فرماندار شهرستان اهر با تأکید بر عملیاتی شدن مصوبات شورای ترافیک گفت: متأسفانه شهروندان بدون رعایت قوانین رانندگی باعث ترافیک در خیابان های اصلی می شوند که

از ادارات دخیل در کاهش بار ترافیکی انتظار داریم مصوبات شورای ترافیک را به جد عملیاتی کنند و هیچگونه عذری در این زمینه قابل قبول نیست.

فرماندار شهرستان اهر همچنین خواستار حل مشکل روشنایی ورودی شهر اهر در جاده اهر - تبریز نرسیده به دانشگاه آزاد اسلامی شد.
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